
 

Protokoll Styrelsemöte i 

föreningen MALENBO 

14 Juni 2020 kl 14.00 via Videolänk 

 

Närvarande: Gunnar Ericsson, Caroline Prabert, Gustaf Lindskog,            

Karin Wennström, Ann-Louise Abbestam, Lena Elisson, Yen Ly-Huynh 

Förhindrade: Britta Unander-Scharin 

1. Öppnande - Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade mötet 
öppnat.  

 
2. Dagordningen gicks igenom och godkändes. 

 
3. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

4. Dagens protokoll – Till justerare utsågs Lena Elisson, jämte ordföranden. 
 

5. Möte med kommunen – Gunnar har tagit kontakt med kommunen och 
bett om ett möte, samt givit dem datumförslag. De har inte svarat än, men 

Gunnar skall påminna dem så att mötet kan äga rum före semestrar, samt 
före årsmötet. 

Gunnar ställde samtidigt frågan om talare till årsmötet, då vi önskar någon 
som kan tala om Köpmansgateprojektet. 

 
6. Årsmötet 16 juli – Vi väntar som sagt på namn på talare, annars är det 

mesta förberett. Så fort inbjudan är klar sprider vi den på de olika forumen. 
Caroline skapar en länk som läggs in i inbjudan och Karin och Caroline 

testar den sedan på kommunhuset så att vi ser att tekniken fungerar. 
Vi skriver in att anmälan via e-mail är att föredra, så att vi samtidigt kan få  

in fler adresser. 
Yen ordnar bokslutet och tar fram alla uppgifter som behöver sändas till 

revisorerna. Hon sänder allt till dem före midsommar.  

  
7. Bjäre Nu – Gunnar har talat med Joakim Ormsmarck, ansvarig för Bjäre 

Nu och kommit överens om att vårt inlägg om föreningen skall läggas in 
helgen den 27-28 juni. Kostnaden är normalt 1000 kr men föreningen får 

detta gratis. Joakim var också positiv till en intervju. När det passar är det 
bara för Gunnar att höra av sig till honom. 

 
8. Maillistan – Gustaf har uppdaterat maillistan med alla mailadresser vi har 

idag, vilket är totalt 135 adresser. När inbjudan är klar mailar Gustaf ut 
den, parallellt med att vi delar ut den i postlådorna. 

 
9. Facebooknotisen – Karin lägger ut information om årsmötet även här, så 

fort vi fått information om talare. 
 



10. Ledamöter i styrelsen – Då vi inte har någon ordinär valberedning, tog vi 

upp frågan idag. Yen önskar avgå som kassör. Då ingen i styrelsen kan ta 
på sig detta uppdrag diskuterade vi olika lösningar. Vi skriver in i kallelsen 

att vi önskar få in någon som just är villig att ta på sig detta uppdrag. Om 
vi inte får någon frivillig i år, kan man även lägga ut den tjänsten. Det är 

inte ett stort uppdrag, men det finns firmor i Båstad vi kan ta kontakt med, 
som kanske kan hjälpa oss på timbasis. 

Ann-Louise ställer upp som ordinarie ledamot, från att ha varit suppleant. 
Övriga poster oförändrade. 

 
11. Portalen – Status idag: Karin har talat med Johanna Pettersson i Torekov 

senast idag. All målning klar inom en vecka. Vi beslutade att Karin sedan 

tar kontakt med MMB för plåtbeklädnad och uppsättning. 
 

12. Övriga skyltar – Ang anslagstavlan vid tångbryggan får vi först ha ok från 
kommunen innan vi kan tillverka en sådan. Caroline har ännu ej talat med 

snickaren hon känner, men om inte han kan finns en annan mindre 
snickerifirma i Hallavara som kanske kan ta på sig detta. 

Vad gäller skylten vid boulebanan (inramning, plexiglas, snedtak etc) så tar 
Caroline detta med dem också.  

Båda skyltarna förhoppningsvis i samma stil och färg som portalen. 
Fortsättning följer. 

 
13. Att göra lista inför nästa möte: 

a. Gunnar påminner kommunen om talare till årsmötet – ombyggnad 
Köpmansgatan, samt vilket datum de kan tänka sig möta oss (via 

video) 

b. När talare är klar, färdigställer Caroline kallelsen. 
c. Karin lägger in info på FB och Gunnar sänder till Bjäre Nu. Gustaf 

sänder ut den via mail. Gunnar sätter in annons i HD. 
d. Caroline och Gunnar kopierar upp kallelsen. 

e. Caroline kopierar upp kartan och delar in områdena. 
f. Alla hämtar var sin bunt hos Caroline att dela ut i postlådor. Att hämtas 

hos Caroline från den 23 juni. Utdelning senast 28 juni. 
g. Karin tar kontakt med MMB för uppsättning och plåtbeklädnad. 

h. Gunnar ger mått etc till Caroline för skylten till boulebanan. 
i. Caroline kontaktar den nya snickerifirman/firmorna. 

 
14. Nästa möte - Nästa möte 13:e eller 14:e juli. Caroline återkommer. 

 
15. Avslutning – Ordföranden tackade alla och förklarade mötet avslutat.  

 

Båstad den 16 Juni 2020 

Vid protokollet: ____________________________ 

  Caroline Prabert 

 

Justeras: _______________________      _________________________ 

 Lena Elisson       Gunnar Ericsson, ordförande  


